

## 《单词百科:turbocharger是什么意思?turbocharger怎么发音?turbocharger的解释和用法》

英语单词turbocharger是什么意思?turbocharger怎么读?turbocharger怎么发音?简答网为您整理了turbocharger的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### turbocharger怎么读

turbocharger的读音:[ t :b t :d (r)]

### turbocharger的意思

1、n.涡轮增压器;

### turbocharger的双语例句

1、At the same suitable for use air compressor turbocharger and enclosed gear.

在空压机、涡轮增压器、齿轮箱及其他辅助设备也适用。

2、 Remove air cleaner hoses from turbocharger.

拆去空气净化器外壳。

3、 The main deformity of the center housing cast in the automobile turbocharger is shrinkage cavity.

在汽车涡轮增压器中心架铸件生产中主要产生缩孔缺陷。

4、 Can you make custom exhaust manifold to turbocharger gaskets?

您能给涡轮增压器垫片定制排气集管吗？

5、 Avoid mounting fan near exhaust manifold, turbocharger, or radiator.

避免安装风扇附近排气歧管, 涡轮增压器, 或散热器。

6、 Dynamic balance test should be carried out to the rotor of the turbocharger.

涡轮增压器转子应进行动平衡试验。

7、 Remove turbocharger oil feed line.

拆卸透平增压器输油管路。

8、 I. Name of Project: Gasoline Engine and Diesel Engine Turbocharger Production Line.

项目名称: 汽油机和柴油机涡轮增压器生产线。

9、 A turbocharger helps at high altitudes, where the air is less dense.

涡轮增压器在高原上会带来极大帮助, 因为高原上空气稀薄。

10、 turbocharged engines

涡轮增压发动机

11、 The turbocharger is bolted to the exhaust manifold of the engine.

涡轮增压器连接到引擎的排气管。

12、Weld up one support for the turbocharger.

在增压器焊上一根支撑.

13、There are many tradeoffs involved in designing a turbocharger for an engine.

在为引擎设计涡轮增压机时,有许多因素的利弊需要权衡.

14、The supercharger and the turbocharger complement one another ideally in the way they operate.

机械增压和涡轮增压补充另外一个理论的运转方式.

15、After arrival at the port of discharge planning open no. 1 turbocharger.

计划抵达卸货港后打开1号涡轮增压器进行检查.

16、Governor , Turbocharger Fuel injection pump, Fuel injection repairing.

调速器,增压器,高压油泵,油头修理.

17、This depends largely on your turbocharger of a correct understanding, use and maintenance.

这在很大程度上取决于您对涡轮增压器的正确认识、使用和维护.

18、Oslash ; Liaise directly with customer's engineering departments regarding necessary data to establish the turbocharger match.

直接与客户的技术部门保持沟通,获取必要的数据,建立增压器的良好匹配.

以上是简答网为您整理的turbocharger怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于turbocharger的用法、turbocharger的释义、turbocharger的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/turbocharger>